
BR. 0002.27.2012 
Protokół  Nr XXVII/12 

z 27 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 30 listopada 2012r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr 142, 
poz. 1591 z późn.zm.) 27 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady 
Witold Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza – Krzysztof Szczeponik, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich na 27 sesji Rady 
Miejskiej w Sobótce. Następnie poinformował, że wpłynął do niego projekt uchwały w 
sprawie zmiany nazwy ulicy Stanisława Dunajewskiego na Panoramy Ślężańskiej. Zaznaczył, 
że radni doskonale znają ten projekt uchwały. Przedstawił protokół z zebrania Zarządu 
Osiedlowego Nr 1 w Sobótce, gdzie wykazano, że wolę mieszkańców jest pozostawienie 
nazwy ulicy Stanisława Dunajewskiego na Osiedlu Panoramy Ślężańskiej. Powiedział, że 
rada musi wyrazić zgodę na wprowadzenie tego projektu uchwały do porządku obrad sesji. 

Rani w głosowaniu 7 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” wyraziła 
zgodę na wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 12 uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek przedstawił porządek obrad, który po 
wprowadzonych zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 26 października 2012r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 15 października 

do 16 listopada 2012r. 
4. Informacja Burmistrza MiG Sobótka w sprawie opłaty planistycznej naliczanej  

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 2012r. 
5. Prezentacja Biblioteki Publicznej w Sobótce. 
6. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w WFOŚiGW. 
7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2015. 
8. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2012r. 
9. Uchwała w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta  

i Gminy Sobótka. 
10. Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów. 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad organizowania pogrzebu przez Gminę 
Sobótka. 

12. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy. 
13. Uchwała w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
14. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych 

straży pożarnych Gminy Sobótka biorących udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 
Sobótka 



15. Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego. 

16. Uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego 
w obrębie wsi Mirosławice. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Mirosławice. 

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego 
w obrębie wsi Strzegomiany. 

20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Strzegomiany. 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  
(dz. nr 13/3, 13/4, 13/5, 13/6). 

22. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  
(dz. nr 15). 

23. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka (w granicach terenu położonego w 
Sulistrowicach). 

24. Uchwała w sprawie uchwalenia mpzp terenu położonego w południowo – wschodniej 
części wsi Sulistrowice.  

25. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego 
w obrębie wsi Sulistrowice (dz.nr 412/1-21). 

26. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Sulistrowice (dz.nr 412/1-21). 

27. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie 
wsi Rogów Sobócki. 

28. Uchwała w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego  
w obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 655). 

29. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego 
w obrębie wsi Rogów Sobócki (rejon ul. Młynarskiej). 

30. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie 
wsi Rogów Sobócki (rejon ul. Młynarskiej). 

31. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego 
w obrębie wsi Księginice Małe. 

32. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Księginice Małe. 

33. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                      
 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odczytał odpowiedź na interpelacje Pana 
Marka Juraszka złożoną na sesji w dniu 26 października 2012r. 

Radny Edward Żaba zapytał, czy będą prowadzone ze społeczeństwem konsultacje  
w sprawie sposobu naliczania opłat za odbiór śmieci, ponieważ mieszkańcy nie są świadomi  
z jakimi podwyżkami to się wiąże? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że nie wie, czy to ma sens, 



ponieważ każdy będzie wybierał tą opcję, która jest dla niego najbardziej korzystna i tyle ile 
osób, tyle będzie opinii.  

Radny Jacek Ostrowski przypomniał, że spotkania z mieszkańcami w sprawie ustawy 
śmieciowej miały już miejsce w gimnazjum. Dodał, że osobiście otrzymał od Pana Zawady 
ankiety, które na tym spotkaniu przekazał mieszkańcom, a później zwrócił je do urzędu. 

Burmistrz Stanisław Dobrowolski powiedział, że sprawa opłat za śmieci wzbudza wiele 
kontrowersji i nigdzie nie została jeszcze rozwiązana. Dodał, że zastanawiał się nawet czy 
gdybyśmy wykupili pozostałe udziały w ZUK Hadlux to też musielibyśmy ogłaszać przetarg.  

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik powiedział, że jest za tym, aby rozmawiać ze 
społeczeństwem, ale nie wyobraża sobie takiej sytuacji, że to mieszkańcy sami zdecydują  
o sposobie naliczania opłaty, ponieważ tak daleko jako samorząd nie możemy się posunąć. 
Zaznaczył, że regulamin, który jest dzisiaj uchwalany był konsultowany ze społeczeństwem 
poprzez informację w prasie, na stronie internetowej i przez sołtysów. Poinformował, że 
nawet Wrocław wycofuje się z podjętej wcześniej uchwały, ponieważ wszyscy dopiero się 
uczą. Podkreślił, że niższa stawka będzie dotyczyła odpadów zbieranych selektywnie,  
a wyższa odpadów zmieszanych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że rozmowy o śmieciach 
będą prowadzone jeszcze w styczniu, a na dzisiejszej sesji nie zapadną jeszcze żadne decyzje 
dotyczące wysokości opłaty i sposobu jej naliczania. Dodał, że ze względu na obszerną sesję 
zamyka temat związany ze śmieciami. 

Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice zapytała, kiedy rada zamierza się 
spotkać z sołtysami w sprawie projektów statutów sołectw. Dodała, że nie chciałaby, aby 
sołtysi zostali postawieni przed faktem dokonanym, ponieważ maja swoje uwagi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że jeżeli sołtysi złożą na 
piśmie propozycje zmian do projektu statutu to rada się z nimi zapozna i na jednej z komisji 
spotka się z sołtysami w celu omówienia tego tematu. 

Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki powiedział, że w związku z tym, 
że co roku borykamy się z problemem odśnieżania dróg to ma propozycję, aby wyznaczyć 
osobę do której będzie można dzwonić w tej sprawie, ponieważ w sobotę i niedzielę urząd 
jest nieczynny i nie wiadomo nawet gdzie dokonywać zgłoszeń.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek wyjaśnił, że droga o której była mowa w 
złożonej interpelacji jest drogą powiatową. Zapytał, czy mamy obciążać kogoś w gminie 
drogą, która nie jest nasza?  

Pan Marek Juraszek Sołtys Miejscowości Sulistrowiczki powiedział, że ma kilka 
pomysłów związanych z „ustawą śmieciową”. 

W związku z tym, że dyskusja na temat śmieci został już zamknięta, ponieważ nie była 
przedmiotem obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej odebrał głoś Panu Markowi 
Juraszkowi. Poinformował go, że w gminie powołany jest sztab osób zajmujących się tym 
tematem i jeżeli sołtys jest zainteresowany to może uczestniczyć w spotkaniach tej grupy. 

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 powiedział, że na 
ostatnim zebraniu zarządu osiedlowego poruszono temat obowiązku podłączenia się do 
istniejącej kanalizacji. Dodał, że ZGKiM „Ślęża” obciąża każda taką osobę kwotą 120 zł za 
pozwolenie za przyłączenie. Zapytał skąd wzięła się ta kwota i czy istnieje możliwość, aby w 
zakładzie powstała ekipa, która w sposób fachowy będzie dokonywała tych podłączeń (tylko 
ta ekipa) i będzie ustalała stawkę indywidualnie dla każdego, ponieważ w jednym wypadku 
ten koszt może być wyższy, a w innym niższy. 

Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik odpowiedział, że te tematy powtarzają się 
wielokrotnie i wielokrotnie były udzielane na nie odpowiedzi. Dodał, że zapytanie to zostanie 
zapisane i zostanie na nie udzielona odpowiedź na piśmie. 



Radny Marek Knach powiedział, że na poprzedniej sesji zgłaszał zapytanie odnośnie 
nasadzeń w pasach drogowych, które stwarzają niebezpieczeństwo i nie otrzymał odpowiedzi. 
Ponowił zapytanie. 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 26 października 2012 r.  
 
Ad. 3 

Brak uwag. 

Ad. 4 

Pani Stanisława Grabek przedstawiła informację dotyczącą opłaty planistycznej naliczanej  
z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 2012r. (informacja stanowi załącznik do 
protokołu). 

Ad. 5 

Pan Michał Hajdukiewicz przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą działalności 
biblioteki publicznej w Sobótce. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w WFOŚiGW  wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/257/12 w załączeniu. 
 

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 zapytał, czy 
próbowano występować do Unii Europejskiej o dofinansowanie tej inwestycji zamiast 
zaciągać pożyczkę? Dodał, że UE dofinansowuje takie zadania, a nie słyszał, aby nasza gmina 
z tego korzystała. 

Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG odpowiedziała, że Program Rozwoju Obszarów 
Wiejskich jest funduszem unijnym. Wyjaśniła, że nie składa się wniosków do Unii 
Europejskiej tylko do instytucji, które zarządzają tymi środkami. Poinformowała, że jedyną 
możliwością pozyskiwania dodatkowych środków jest Norweski Mechanizm Finansowy  
z którego gmina uzyskała dofinansowanie w 2008r. na budowę kanalizacji i modernizację 
oczyszczalni ścieków, ale to nie jest unia. Dodała, że w tej chwili nie możemy uzyskać od 
nich dofinansowania, ponieważ nie zostały rozpoczęte przez nich procedury. Jeszcze raz 
podkreśliła, że to o czym dzisiaj mówimy to są właśnie środki unijne. 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2015 wraz 
z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13 , „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XXVII/258/12 w załączeniu. 
 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2012 rok wraz  



z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13 , „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XXVII/259/12 w załączeniu. 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta  
i Gminy Sobótka przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radny Marek Sienkowski odnosząc się do § 4 ust. 2 pkt. 1 powiedział, że nikt nie będzie  
w stanie uprzątnąć śniegu, który napadał w nocy do godz. 8 rano. Poprosił o wprowadzenie 
12 godz. okresu reagowania, aby nie był to martwy przepis. 
Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik wyjaśnił, że nikt nie powiedział, że właściciel 
nieruchomości musi wykonywać te prace osobiście. 
Radny Edward Żaba zaproponował, aby pozostawić ten zapis z interpretacją, że mieszkańcy 
będą tak szybko reagować jak gmina. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 
Uchwała Nr XXVII/260/12 w załączeniu. 
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów przedstawił Pan Jakub Zawada. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/261/12 w załączeniu. 
 

Ad. 11 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad organizowania pogrzebu przez Gminę 
Sobótka przedstawiła Pani Katarzyna Dwornik. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/262/12 w załączeniu. 
 

Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy przedstawił Z-ca Burmistrza Pan 
Krzysztof Szczeponik. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 9 , „przeciw” 4, „wstrzymało się” 2  
 

Uchwała Nr XXVII/263/12 w załączeniu. 
 

Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych przedstawiła Agata Rekść. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/264/12 w załączeniu. 



 
Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych 
straży pożarnych Gminy Sobótka biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Sobótka przedstawił 
Pan Kazimierz Mydlarz. 
Radny Stanisław Krasoń zapytał, czy skutki tych podwyżek zostały już zaplanowane w 
projekcie budżetu na 2013r. 
Pan Kazimierz Mydlarz odpowiedział, że tak. 
Radny Edward Żaba powiedział, że będzie za podjęciem tej uchwały, ale straż musi przejść 
reorganizację i będzie to kolejny temat, którym zajmie się rada. 
Radny Tomasz Sadkiewicz zapytał, czy jako strażak ma wstrzymać się od głosowania nad tą 
uchwałą, ponieważ na posiedzeniu komisji nie głosował w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek odpowiedział, że nie widzi takiej 
potrzeby. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 13 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 1  
 

Uchwała Nr XXVII/265/12 w załączeniu. 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego przedstawiła Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 9 , „przeciw” 5, „wstrzymało się” 1  
 

Uchwała Nr XXVII/266/12 w załączeniu. 
 

Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok przedstawiła Pani 
Monika Marciszyn. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/267/12 w załączeniu. 
 
Zarządzono 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosił o wprowadzenie do porządku 
obrad jako punkt 33 projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp 
gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi Księginice Małe, w Przemiłowie. 
Zaznaczył, że projekt tej uchwały był omawiany z radnymi na posiedzeniach komisji. Dodał, 
że wolne wnioski i komunikaty zostaną przesunięte do punktu 34. 
 

Radni w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów „za”) wyrazili zgodę na wprowadzenie 
uchwały do porządku obrad. 
 

Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w 
obrębie wsi Mirosławice przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 



 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/268/12 w załączeniu. 
 

Ad. 18 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Mirosławice przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/269/12 w załączeniu. 
 

Ad. 19 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w 
obrębie wsi Strzegomiany przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/270/12 w załączeniu. 
 
Ad. 20 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Strzegomiany przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/271/12 w załączeniu. 
 

Ad. 21 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  
(dz. nr 13/3, 13/4, 13/5, 13/6) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/272/12 w załączeniu. 
 

Ad. 22 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp miasta Sobótka  
(dz. nr 15) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/273/12 w załączeniu. 
 

Ad. 23 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka (w granicach terenu położonego  
w Sulistrowicach) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1  
 



Uchwała Nr XXVII/274/12 w załączeniu. 
 
Ad. 24 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia mpzp terenu położonego w południowo – wschodniej 
części wsi Sulistrowice przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/275/12 w załączeniu. 
 

Ad. 25 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego  
w obrębie wsi Sulistrowice (dz. nr 412/1-21) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/276/12 w załączeniu. 
 

Ad. 26 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Sulistrowice (dz. nr 412/1-21) przedstawiła Pani Jolanta 
Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/277/12 w załączeniu. 
 

Ad. 27 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie 
wsi Rogów Sobócki (dz. nr 530) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/278/12 w załączeniu. 
 

Ad. 28 
Projekt uchwały w sprawie zmiany mpzp gminy Sobótka w zakresie terenu położonego w 
obrębie wsi Rogów Sobócki (dz. nr 655) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/279/12 w załączeniu. 
 

Ad. 29 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w 
obrębie wsi Rogów Sobócki (rejon ul. Młynarskiej) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/280/12 w załączeniu. 
 

 



Ad. 30 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego w obrębie wsi 
Rogów Sobócki (rejon ul. Młynarskiej) przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/281/12 w załączeniu. 
 

Ad. 31 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka dla terenu położonego  
w obrębie wsi Księginice Małe przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/282/12 w załączeniu. 
 

Ad. 32 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Księginice Małe przedstawiła Pani Jolanta Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/283/12 w załączeniu. 
 

Ad. 33 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany mpzp gminy Sobótka dla 
terenu położonego w obrębie wsi Księginice Małe, w Przemiłowie przedstawiła Pani Jolanta 
Czaplińska. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0  
 

Uchwała Nr XXVII/284/12 w załączeniu. 
 

Ad. 34 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosił, aby sołtysi przekazali w swoich 
miejscowościach informację, że 14 grudnia 2012r. o godz. 16:00 w Gimnazjum Gminnym 
organizowane jest spotkanie opłatkowe dla osób samotnych i starszych. Poprosił, aby nie 
zostawiać tego na ostatnią chwilę, ponieważ później będzie problem z dopasowaniem 
dowozu. Dodał, że gdyby ktoś miał problem z dojazdem to służy również swoim 
samochodem. 
Pan Wojciech Kacperski poinformował, że na konferencji Polskiego Stowarzyszenia 
Biegów wyróżniono nasz półmaraton jak trzeci półmaraton w Polsce (po Warszawie i 
Poznaniu). 
Radny Edward Żaba zwracając się do Burmistrza powiedział, że dobrze byłoby, aby Prezes 
Hadluxu ogłosił numer alarmowy, mobilny przez całą dobę, aby każdy wiedział, gdzie ma 
dzwonić w kwestii odśnieżania. Dodał, że powinien być również prowadzony rejestr takich 
zgłoszeń z godziną reakcji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powiedział, że to nie jest takie proste, 
ponieważ w umowie na odśnieżanie jest wskazana kolejność odśnieżania poszczególnych 
dróg. 
Pan Jan Jadowski Sołtys Miejscowości Przemiłów poruszył temat zarurowania rowu koło 
przystanku autobusowego w Przemiłowie. Zapytał, czy jest już jakaś informacja ze starostwa 



w tej sprawie, ponieważ umowa wygasa? Zapytał, czy w projekcie budżetu na rok 2013 
znajdą się środki na położenie asfaltu na ul. Sosnowej? 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski odpowiedział, że do tej pory dostawaliśmy na remonty 
dróg środki jako dofinansowanie po powodzi. Dodał, że trzeba też pomyśleć o innych 
miejscowościach, ponieważ w Przemiłowie już jedna droga została wykonana.  
Pan Dominik Szwedowski odnosząc się do tematu zarurowania rowu odpowiedział, że 
decyzja w tej sprawie traci moc w grudniu. Poinformował, że rów, o którym mowa znajduje 
się przy drodze powiatowej i aby móc go zarurować trzeba spełnić warunki narzucone przez 
starostwo (trzeba opracować dokumentację, zrobić operat wodno-prawny i uzyskać 
zezwolenia). Podkreślił, że zmniejszenie obszaru nie zmienia warunków, jakie trzeba spełnić. 
Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice zaproponowała, aby w sprawie 
dróg zwracać się do Wicestarosty Fitka. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG poinformowała, że na stronie internetowej został 
już uruchomiony newsletter i zachęca, aby się do niego zapisywać i korzystać z tej drogi 
informacji, ponieważ gmina zamierza odstąpić od powiadamiania drogą sms ze względu na 
koszty. 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski poprosił radnych o pomoc w podjęciu decyzji w sprawie 
budynku starostwa, którego możemy stać się posiadaczami. Zaproponował sprzedaż budynku 
po byłym ZBM wraz z terenem i przejęcie budynku starostwa. Poinformował, że budynek ten 
możemy pozyskać w zamian za nieruchomości (działki) o podobnej wartości. Następnie 
poruszył temat dokonywanych umorzeń podatkowych. Poinformował, że dokonano umorzeń 
na łączną kwotę 55.077 zł z czego 48 tys. umorzono rolnikom. Dodał, że lista osób, którym 
dokonano umorzeń jest dostępna do wglądu.  
Radny Edward Żaba powiedział, że jego zdaniem powinno się opracować program 
systemowy i jeżeli nas na to stać to umarzamy rolnikom jedną ratę, albo nie umarzamy jej 
nikomu. 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski odnosząc się do projektu budżetu na 2013r. zaapelował 
do radnych o rozsądek, ponieważ najbliższe 2 lata będą bardzo trudne. Dodał, że czytał 
projekt budżetu już kilka razy i będzie bardzo ostrożnie wydawał środki nawet tam, gdzie 
zostały one przydzielone. Powiedział, że obowiązkowo musimy wykonać takie ulice jak 
Armii Krajowej, Kościuszki, Św. Jakuba, Tardaczną, osiedlowe, oświetlenie, chodniki (w 
całej gminie) i przede wszystkim kanalizację. Podkreślił, że jedynym radnym, który 
przychodzi do niego i rozmawia o projekcie budżetu jest Przewodniczący Rady, a później 
tylko się słyszy co się komuś nie podoba. 
Radna Bernadeta Stanecka powiedziała, że radni wyrażają swoje zdanie na komisjach. 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski odpowiedział, że gdy on zbiera wnioski z wszystkich 
komisji, to często wnioski jednej komisji negują wnioski składane prze inną. Powiedział, że 
od razu uprzedza stowarzyszenia, aby nie liczyły na żadne środki. Dodał, że jedyne 
stowarzyszenie, które umie zarabiać jest w Przemiłowie i w Sulistrowicach. 
Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczeponik powiedział, że zwracał się jakiś czas temu do rady o 
zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia nieruchomości PKP, ale dowiedział się, że mogą być 
one przekazane jedynie na cele infrastruktury komunikacyjnej kolejowej i w związku z tym 
można potraktować sprawę jako „niebyłą”.  
Radna Leokadia Andrzejewska zapytała, które nieruchomości są brane pod uwagę na 
ewentualne przekazanie do starostwa w zamian za budynek przy ul. Św. Jakuba? 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski odpowiedział, że taki spis został już przygotowany (m.in. 
działka na wzgórzu Kunowskim). Dodał, że ten wykaz jest dostępny do wglądu. 
Radna Danuta Nowak powiedziała, że na spotkaniu w Gimnazjum była mowa o wykonaniu 
kanalizacji w miejscowościach Mirosławice, Kryształowice, Siedlakowice, Olbrachtowice  
i Ręków, a w projekcie budżetu w ogóle nie zapisano tego zadania tylko pojawiła się kwota 
na wykonanie dokumentacji na kanalizację w miejscowościach Przemiłów, Księginice, 
Będkowice. 
Burmistrz Stanisław Dobrowolski powiedział, że pamięta o tym zadaniu i będzie ono 
realizowane. 



 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 27 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 13:00 
 
 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


